

衝突礦產聲明

CCI 支持在從位於剛果民主共和國 (DRC) 東部和周邊國家的“衝突地區”所在地開採某些礦物的過程中結束暴力和侵犯人權行為。

<多德-弗蘭克華爾街改革和消費者權益保護法>(第 1502 節)中的“衝突礦物”定義是指金，以及錫，鈿，鎢以及來自“衝突地區”的錫石，鈮鈿鐵礦和黑鎢礦的衍生物，無論它們在何處採購，加工或銷售。

根據 2010 年<多德-弗蘭克華爾街改革和消費者權益保護法>(第 1504 節)的指示，美國證券交易委員會 (SEC) 通過了最終規則，以實施與“責任礦產計劃(Responsible Minerals Initiative, RMI)”相關的報告和披露要求。

該規定不適用於 CCI，因為只有在美國證券交易所交易的公司才受此規定的約束。

根據經合組織關於受衝突影響和高風險地區礦產負責任供應鏈的盡職調查指南，CCI 根據責任礦產計劃(Responsible Minerals Initiative, RMI)，無衝突採購計劃(CFSI)。

為此，CCI 引入了共同的 Conflict Minerals Reporting Template (CMRT) 衝突礦產報告模板，作為收集與“責任礦產計劃(Responsible Minerals Initiative, RMI)，無衝突採購計劃(CFSI)”相關的採購信息的手段。

CCI 要求其供應商採用此模板作為驗證負責任採購的常用方法，並支持遵守<多德-弗蘭克華爾街改革和消費者權益保護法>第 1502 節。

永井淳一

董事長

超眾科技股份有限公司

新北市三重區中興北街 184-3 號

DRC Conflict Minerals – Declaration

CCI supports ending the violence and human rights violations during the mining of certain minerals from the location described as the "Conflict Region", which is situated in the eastern portion of the Democratic Republic of the Congo (DRC) and surrounding countries.

The "Conflict Minerals" definition in Dodd-Frank Act Section 1502 refers to gold, as well as tin, tantalum, tungsten and the derivatives of cassiterite, columbite-tantalite, and wolframite which originate from the "Conflict Region" regardless of where they are sourced, processed or sold.

The U.S. Securities and Exchange Commission (SEC) adopted final rules to implement reporting and disclosure requirements related to "Responsible Minerals Initiative, RMI ", as directed by the Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act of 2010 (section 1504).

This regulation does not apply to CCI because only companies trading on the American stock exchange are subjected to this regulation.

Based on the OECD Due Diligence Guidance for Responsible Supply Chains of Minerals from Conflict-Affected and High-Risk Areas, CCI provides its customers with information according to the Conflict Minerals Reporting Template (CMRT) Conflict-Free Smelter Initiative.

For this purpose, CCI has introduced the common Conflict Minerals Reporting Template (CMRT) as a means for collecting the sourcing information related to "Responsible Minerals Initiative, RMI ".

CCI requires its suppliers to adopt this template as a common method for verifying the responsible sourcing and to support compliance to Dodd-Frank Act Section 1502.

.

Nagai Junichi

C.E.O

Chaun-Choung Technology Corp

No. 184-3, Zhongxing N. St., Sanchong Dist., New Taipei City 241, Taiwan (R.O.C.)